
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 1. november 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 147
Vil ministeren som opfølgning på samråd om PET’s overtrædelse af lovkrav om slettefri
ster eventuel i fortrolig form oplyse det nuværende antal af databaser hos PET (i runde 
tal), herunder om der er sket en stigning eller et fald i antallet af databaser hos PET 
siden 2014? Vil ministeren endvidere oplyse, hvor mange af de nuværende databaser 
hos PET, der forventes at blive omfattet af det nye forslag om undtagelse til reglerne om 
slettefrister?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karina Lorentzen Dehnhardt (SF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Karina.Dehnhardt@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Morten Dahlin
formand
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